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Eladó Építési telek, 2 053 m2, 2 053 m2 telek, Tápióság
14 900 000 Ft ( ~38 585 € )

Tápióság központi részén eladó egy belterületi telek!

Adatlap sorszáma: #696900297

Belső állapot: Jó

Építés éve: 0

Kilátás: Részpanoráma

Villany: Bevezetve (230 Volt)

Víz: Víz a telken

Gáz: Gázvezeték a telek előtt

Csatorna: Csatorna a telekhatáron

Az Ön kapcsolattartója:

Hegedűsné Gallai Krisztina
Területi képviselő

+36 70 152-1110
gallai.krisztina.om@gmail.com

1.-Magyar leírás

2.-Deutsche Beschreibung

3.-English Description

Eladásra kínálom Tápióság központi részén helyezkedő, több mint 2000

négyzetméteren elterülő belterületi telket. Ha építkezni szeretne egy kellemes

kisvárosi környezetben, ezen a telken meg tudja valósítani elképzeléseit! A telek

mérete gazdálkodásra és állattartásra is alkalmas lehet. A telken gyümölcs fák

találhatók, komposztáló kialakítva a veteménynek a hátsó felében, ami fontos

tápanyagokat biztosít növényeinknek, vagy éppen a virágoknak. A telek

körbekerítve mind a 4 oldalról, a bejárati rész pedig, toló kapuval van ellátva.

Víz, villany a telken és egy konténer ami alku tárgyát képzi. Központ 10 perc,

ahol a kormányhivatalok és kisebb nagyobb üzletek érhetőek el, buszmegálló

úgy szintén. A telek végéről az iskola és a foci pálya látható, ami nyáron szép

kilátással kecsegtet az ott lakók számára. Óvoda és a bölcsőde az utóbbi

években teljesen megújult, a szülők és gyermekek nagy örömére. A település a

fővárostól 40 km-re található, a 31-es út mentén, M0-s autópálya a közelben. Az

építkezésben partner kivitelezőink örömmel rendelkezésére állnak, legyen szó

acél szerkezetű, vagy pedig gerendaházról, minőségi anyagokból, remek

szakemberekkel, rövid határidőn belül. Egy kis ízelítő a kivitelező cég kínálatból,

a képek között.

Részletesebb információkért és időpont egyeztetésért kérem telefonáljon!

Vásárlási vagy értékesítési céllal keresse bizalommal az

Otthon Manager referenseit! Mi segítünk elérni a céljait, az ország bármely

területén! Amennyiben egy kedvező hitel ajánlatra lenne szüksége, tanácsadónk

számos bank kínálatából választja ki Önnek a legmegfelelőbbet egy ingyenes

konzultációt követve! Legyen egy csodás és eredményes napja!

Ich biete ein Grundstück von mehr als 2000 Quadratmetern im zentralen Teil

von Tápióság zum Verkauf an. Wenn Sie in einer angenehmen kleinstädtischen

Umgebung bauen wollen, können Sie auf diesem Grundstück Ihre Ideen

verwirklichen! Die Größe des Grundstücks kann für Ackerbau und Viehzucht

genutzt werden. Auf dem Grundstück befinden sich Obstbäume, im hinteren Teil

des Grundstücks eine Kompostieranlage, die wichtige Nährstoffe für die Pflanzen

oder Blumen liefert. Das Grundstück ist an allen 4 Seiten eingezäunt und der

Eingang ist mit einem Schiebetor ausgestattet. Wasser, Strom auf dem

Grundstück und ein Container, der verhandelbar ist. Das Zentrum ist nur 10

Minuten entfernt, mit Zugang zu Behörden und kleinen Geschäften,

Bushaltestelle. Am Ende des Grundstücks sieht man die Schule und den

Fußballplatz, der im Sommer eine schöne Aussicht für die Bewohner bietet. Die

Kinderkrippe und der Kindergarten wurden in den letzten Jahren komplett

erneuert, zur großen Freude der Eltern und Kinder. Das Dorf liegt 40 km von der

Hauptstadt entfernt, an der Landstraße 31, in der Nähe der Autobahn M0.

Unsere Partnerunternehmen stehen Ihnen für den Bau von Stahlkonstruktionen

oder Balkenhäusern zur Verfügung, unter Verwendung hochwertiger Materialien,

mit ausgezeichneten Handwerkern und innerhalb kurzer Fristen. Einen kleinen

Vorgeschmack auf das Angebot der Bauunternehmen finden Sie auf den Bildern.

Für detailliertere Informationen und um einen Termin zu vereinbaren, rufen Sie

bitte an! Wenn Sie an einem Kauf oder Verkauf interessiert sind, kontaktieren

Sie bitte die Referenzen des Hausverwalters! Wir können Ihnen helfen, Ihre Ziele

zu erreichen, in jeder Region des Landes! Sollten Sie ein günstiges

Darlehensangebot benötigen, werden unsere Berater nach einem kostenlosen

Beratungsgespräch aus einer breiten Palette von Banken das für Sie am besten

geeignete auswählen! Ich wünsche Ihnen einen schönen und produktiven Tag!

I offer for sale a plot of land of more than 2000 square meters in the central part

of Tápióság. If you want to build in a pleasant small town environment, you can

realize your ideas on this plot! The size of the plot can be used for farming and

animal husbandry. There are fruit trees on the plot, a composting area at the

back of the plot, which provides important nutrients for the plants or flowers.

The plot is fenced on all 4 sides and the entrance is equipped with a sliding gate.

Water, electricity on the plot and a container which is negotiable. Centre 10

mins with access to government offices and small larger shops, bus stop also. At

the end of the plot you can see the school and the football pitch, which in

summer offers nice views for the residents. The nursery and kindergarten have

been completely renewed in recent years, to the great delight of parents and

children. The village is located 40 km from the capital, along the 31 road, close

to the M0 motorway. Our partner contractors are at your disposal for the

construction of steel structures or beam houses, using quality materials, with

excellent craftsmen, within short deadlines. A small taste of what the

contractors have to offer, see the pictures.

For more detailed information and to make an appointment, please call! If you

are interested in buying or selling, please contact the Home Manager's

references! We can help you achieve your goals, in any area of the country!

Should you need a favourable loan offer, our advisors will select the most

suitable one for you from a wide range of banks, following a free consultation!

Have a wonderful and productive day!


